

中匈学术文化研究中心

SINO-HUNGARIAN ACADEMIC

RESEARCH & CULTURAL CENTER

[首页](#)[中心概况](#)[学术队伍](#)[国际交流](#)[下载专区](#)[联系我们](#)[中心概况](#)[中心概况](#)[当前位置](#)[首页](#)[中心概况](#)[中心概况](#)

- 中心概况

- 学术队伍

南京审计大学中匈学术文化研究中心于2012年9月26日正式成立，中心以南京审计大学经济与贸易学院和匈牙利佩奇大学商学院为基本交流平台，广泛开展学术交流、师生互访交流活动。目前，已分别有七批次、共60余位南京审计大学的同学通过该平台的学生交流项目赴佩奇大学相关学院交流学习，有近10位南京审计大学老师赴佩奇大学访学或面向外籍学生教授中文。中心已举办国际学术会议三届，形成了中匈经济转轨的比较研究、中欧贸易发展及其趋势研究、中欧腐败治理的比较研究、中欧国家审计与国家治理的比较研究等诸多富有特色的研究方向，产生了一批质量较高的参会研究成果。

目前，中心有十多位兼职研究人员。研究人员以经济与贸易学院教师为主体，并吸纳国际审计学院、会计学院、公共经济学院、工商管理学院、法学院、大学外语教学部以及政府审计学院的教授、博士参与，构建起了学科交叉融合的学术研究团队。

The Sino-Hungarian Academic Research & Cultural Center was founded in September 26, 2012. It provides a wide communicative platform to develop academic exchange and regular exchange visits based on School of Economics and Trade Nanjing Audit University and School of business University of Pecs in Hungary. To date there were over 60 students of NAU who had been to University of Pecs in seven groups through previous exchange programs of this centre. There were nearly 10 teachers of NAU who had been to University of Pecs for academic purpose or teaching foreign students Chinese. The center held three international academic conferences which had achieved a lot of significant results in the studies of Sino-Hungary's economic transition, development of Sino-EU trade, comparative studies on corruption governance and national governance in China and EU.

So far this year, there are more than 10 full-time and part-time researchers in the centre. The largest part of the above researchers comes from School of Economics and Trade. In addition, the center also needs for professors and PhDs of School of International Audit, School of Accounting, School of Public Economics, School of Business Administration, School of Law, Department of Applied Foreign Language Studies and School of Government Audit to build a multi-interdisciplinary academic team.

南京审计大学 苏ICP备05007120号

江苏省南京市浦口区江浦街道雨山西路86号 邮编: 211815